
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 895 af 26. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Susanne Reinholdt Andersen 

  

24. oktober 2014 
J.nr. 14-4334236 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 895
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvis hovedparten af erhvervslivet og rådgiverne ikke har opfattet, at der skulle lægges 

moms på kreditkortgebyrer fra den 23. januar 2012 og frem til i dag, er ministeren så enig 

i, at dette er et klart signal om, at SKATs oplysninger om regelændringen har været man-

gelfulde? 

 

Svar 

Der henvises til min besvarelse af spørgsmål nr. 894 af 26. september 2014 (alm. del). 
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